
Boligudvalget

Til: Socialministeren

Dato: 2. november 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 32
Er regeringen bekendt med, om der er nogle kommuner, der huser boligområ-
der, som regeringen klassificerer som ghettoer, der før forslaget i regeringens
ghetto-strategi ”Stop for anvisning af flygtninge til ghettoer og udsatte boligom-
råder” kom frem, ikke benyttede sig af denne mulighed, fordi de mente den var
ulovlig eller på anden måde ikke tilladt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Westermann (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Astrid Krag
formand
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